
Kära medlem i Ljusdals Bandyklubb 

 

Tack för att du stödjer vår klubb! Varje medlem är särskilt värdefull och klubben är ju dess 

medlemmar. 

Vi ska precis skicka in ansökan om elitserielicens till Svenska Bandyförbundet. En elitserielicens är 

nödvändig för att kunna spela ett eventuellt kval och i förlängningen elitseriespel. 

För att kunna tilldelas en elitserielicens måste LBK ha ett positivt eget kapital samt en kvalificerad 

revisor. 

Vi räknar med att nå ett positivt eget kapital. ”Kvalificerade” revisorer har vi redan sedan många år 

men vi behöver av Revisorsinspektion en godkänd eller auktoriserad revisor. 

Vi tänker därför kalla till ett extra årsmöte den 6 februari för att välja in en godkänd revisor. Se 

särskild kallelse till extra årsmöte. 

Vårt förslag på revisor är Pekka Anderman, KPMG Borlängekontoret. Pekka har en gedigen 

revisorsbakgrund, är född och uppväxt i Bollnäs och är en gedigen bandyentusiast. Den första 

bandymatch han bevittnade var här i Ljusdal under 70-talet när vi mötte Bollnäs! 

Välkomna till vårt extra årsmöte! 

 

LBKs styrelse/Ulf Cigén ordförande 


